

Mötesanteckningar Dressyrgruppens möte 240317

Närvarande: Maria E, Therese D, Pernilla L, Kicki G, Peter P, Anna-Maria P, Wilma P

1. Föregående möte

Vi går igenom vad som togs upp under det första mötet vi hade under tävlingsmötet den 11 mars.

- Kontaktansvariga/grenledare utsågt till Maria Enquist och Therese Dahlén. Det kommer att skapas en mailadress dressyr@timrahastportforening.se som alla medlemmar i gruppen ska kunna komma åt, men ansvaret att besvara mail ligger på Maria och Therese. Vi vill ha ett öppet klimat där alla har möjlighet att ta del av samma information och känna samma möjlighet att vara med att påverka.
- Vi pratade om vårt önskade årshjul för grenen Dressyr
 - Vi har endast ett fåtal med kunskaper för tävlingsledarrollen men bestämmer att de som är intresserade kan gå bredvid ordinarie tävlingsledare och att vi på så vis kan utbilda fler tävlingsledare internt inom föreningen, ingen extern utbildning behövs.
 - Ingen är beredd att driva den ansökta tävlingen v 28, mot bakgrund att anläggningen är stängd den perioden och att det kommer vara svårt att få tag på funktionärer under semesterperioden samt att många har hästar på bete under juli.
 - Vi önskar istället arrangera 1-2 * tävling, 1 under våren och 1 under hösten 2024.
 - Utöver tävlingar vill vi hålla Clinics, programridning och få upp intresset för att lagdeltagande.
 - Vi ska bli bättre på att uppmärksamma THF ekipage som varit ute och tävlat och alla som vill uppmanas att skicka in bilder och resultat för publicering på THF´s sociala medier.

2. Fastställande av dagordning

Vi föreslår en fast dagordning på varje möte för bättre mötesstruktur och effektivare möten. Stående punkter är förslagsvis:

- Val av mötesordförande
- Val av sekreterare
- Föregående möte
- Aktuell tävling
- Evenemang/aktiviteter
- Lag
- Övriga frågor
- Tid för nästa möte

3. Genomgång av styrelsens uppdragsbeskrivning

Vi läser gemensamt igenom styrelsens uppdragsbeskrivning för grupperna. Denna kommer att publiceras på grensidorna på hemsidan.

4. Tävling

Ansökan om tävling v 28 är återtagen.

Ansökan om 1-2* dressyr för häst och ponny v 18 är inskickad och godkänd av distriktet.

Maria och Therese är igång med planering och bokning av domare inför skapande av proposition.

Klasser från LB:2- MsvA:1 lördag, MsvA:1-LB:3 samt LC:1, LB:1 för ponny söndag

Mötet planerar för att skicka in en ansökan om 1-2* dressyrtävling för häst och ponny v 41.

Vi önskar att det tas fram en sponsorgrupp som jobbar övergripande mot alla tävlingar och kommer ta upp detta förslag på det gemensamma mötet med styrelsen 15 april.

5. Evenemang/aktiviteter

Förslag om en programridning under april. Att i samband med denna utbilda domarsekreterare i samarbete med ridskolan.

Kicki får i uppdrag att kontakta Maria M vidare kring detta.

6. Nästa möte

Inget datum för nästa möte bestäms utan får bestämmas utifrån behov. Vi har skapat en gemensam Dressyrgrupp THF 2024 på messenger där man kan skriva om möte önskas.

Annars avvaktar vi nästa möte till efter nästa möte med styrelsen.